



NATIONAL CAPITAL COMMISSION  
COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE

**TENDER ADDENDUM**

**Victoria Island Remediation Phase 3a**

**NR215**

**March 28, 2023**

**Page 1 of 1**

**ADDENDUM No. 2**

**ADDENDA À LA SOUMISSION**

**Ile Victoria restauration du site phase 3a**

**NR215**

**Le 28 mars 2023**

**Page 1 de 1**

**ADDENDA no. 2**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

**Q1.** Are there any environmental investigation reports available for the Phase 3a area that would include soil conditions, analytical data, TCLP results, borehole logs etc.? This information is critical in order to obtain accurate pricing for disposal of the contaminated soil.

**A1.** Refer to section 011100 item 1.7 of the specifications for background and site conditions. The complimentary documentation referenced in section 011100 item 1.8 of the specification is available upon request at email [nathalie.rheault@ncc-ccn.ca](mailto:nathalie.rheault@ncc-ccn.ca).

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

**Q1.** Est-ce qu'il y a des rapports d'investigation environnementaux disponible pour la zone de la phase 3a qui inclus les conditions du sol, données analytiques, résultats 'TCLP', enregistrement de forage, etc. Cette information est critique afin de fournir un prix précis selon la disposition des sols contaminés.

**R1.** Se référer à la section 011100 item 1.7 des spécifications pour le contexte et les conditions du site. La documentation complémentaire référée dans la section 011100 item 1.8 des spécifications est disponible sur demande au courriel [nathalie.rheault@ncc-ccn.ca](mailto:nathalie.rheault@ncc-ccn.ca)

*Nathalie Rheault*

Senior Contract Officer / Agent principal de contrats  
Procurement Services / Services de l'approvisionnement  
Corporate Services Branch / Direction des services généraux